



9D7N Popular Spain & Portugal

(Lisbon - Cabo Da Roca - Seville - Granada - Madrid - Montserrat - Barcelona)

9 天 7 晚 流行西班牙 & 葡萄牙之旅

(里斯本 - 罗卡角 - 塞维利亚 - 格拉纳达 - 马德里 - 蒙特塞拉特 - 巴塞罗那)

Tour Code 团号: AELB-EK/09

Valid from April 2019

有效期从 2019 年 04 月

SLEEP! Hotel based on local 4 star accommodation (Final confirmation on similar standard)

住宿! 当地 4 星级 住宿酒店 (最后确认于同等级酒店为准)

- | | |
|---|--------------------------|
| ❖ Lisbon (2N TRYP Caparica Mar Hotel) | ❖ 里斯本 (2 晚 特里普卡帕里卡酒店) |
| ❖ Seville (1N TRH La Motilla Hotel) | ❖ 塞维利亚 (1 晚 TRH 莫提亚酒店) |
| ❖ Granada (1N Luna Sercotel Gran Hotel) | ❖ 格拉纳达 (1 晚 鲁纳塞尔科蒂尔大酒店) |
| ❖ Madrid (1N Marriott Auditorium Hotel) | ❖ 马德里 (1 晚 万豪礼堂会议中心酒店) |
| ❖ Barcelona (2N Front Air Congress Hotel) | ❖ 巴塞罗那 (2 晚 方塔尔国际机场国会酒店) |

EAT! ❖ Seafood Paella

❖ 西班牙海鲜饭

道地美食! ❖ Suckling Pig

❖ 烤乳猪

Day 01 Kuala Lumpur → Dubai → Lisbon, Portugal (D)

- Depart to Lisbon, the second oldest capital in Europe and transfer to check in hotel.

吉隆坡 → 迪拜 → 里斯本, 葡萄牙 (晚餐)

- 出发前往里斯本, 欧洲第二古老的首都及转接到酒店入住。

Day 02 Lisbon (45km) 🚗 Cabo Da Roca (45km) 🚗 Lisbon (B/D)

- Sightseeing tour of Lisbon to see the Belem Tower, Monument to Discoveries, Santa Justa Lift, Alfama District, Vasco da Gama Bridge and **Jeronimos Monastery** (Include Entrance).
- Cabo da Roca: It is the westernmost point on the European mainland and enjoys the panoramic view of the Sierra de Sintra and the Atlantic Ocean.

里斯本 (45 公里) 🚗 罗卡角 (45 公里) 🚗 里斯本 (早/晚餐)

- 里斯本市区游: 游览贝伦塔、航海纪念碑、圣胡斯塔升降机、阿尔法玛区、瓦斯科达伽马大桥和**杰洛尼莫斯修道院** (含门票)。
- 罗卡角: 是欧洲大陆的最西端点及享受辛特拉山脉和大西洋的全景。

Day 03 Lisbon (465km) 🚗 Seville, Spain (B/D)

- Seville: A city nourished by its art and culture and mixture of artistic traditions. Tonight, enjoy the most famous style of dance and music in Spain - **Flamenco!**
- Sightseeing tour of Seville to see the Old Quarters of Santa Cruz, Royal Alcazar, Maria Luisa Park, Plaza de Espana, Bull Ring and Torre del Oro.
- **Cathedral** (Include Entrance): It is the largest Gothic Cathedral in the world and visits the Tomb of Christopher Columbus and the Giralda Bell Tower.

里斯本 (465 公里) 🚗 塞维利亚, 西班牙 (早/晚餐)

- 塞维利亚: 充满着艺术和文化的城市。今晚, 享受西班牙最着名的舞蹈及音乐表演 - **弗拉门戈!**
- 塞维利亚市区游: 游览圣克鲁斯、阿尔卡萨尔宫、玛丽亚路易莎公园、西班牙广场、斗牛场和黄金塔。
- **大教堂** (含门票): 是世界上最大的哥特式大教堂及参观哥伦布的陵墓和吉拉达钟楼。

Day 04 Seville (250km) 🚗 Granada (B/D)

- Granada: A city in Southern Spain known for its grand examples of medieval architecture.
- **Alhambra Palace** (Include Entrance): A palace and fortress complex of the Moorish monarchs of Granada. It was once the residence of the Muslim king of Granada and their court. A fantasy of "Lace in stone" surrounded by arabesque gardens and fountains. Also amble through the magnificent Water Gardens of the Generalife, the royal summer residence. (Should the reservation be full, we will visit the outer garden only and replaced entrance with Seville Royal Alcazar).

塞维利亚 (250 公里) 🚗 格拉纳达 (早/晚餐)

- 格拉纳达: 西班牙南部的一座城市, 以其中世纪建筑的典范而闻名。
- **阿尔罕布拉宫** (含门票): 是西班牙的著名故宫之一, 为中世纪摩尔人在西班牙建立的格拉纳达王国的王宫。为摩尔人留存在西班牙所有古迹中的精华, 有“宫殿之城”和“世界奇迹”之称。(如预约满了将参观外花园及塞维利亚皇家城堡)

Day 05 Granada (420km) 🚗 Madrid (B/D)

- Madrid: The capital and largest city in Spain.
- Sightseeing tour of Madrid to see the Plaza Mayor, Puerta del Sol, Plaza de Espana, Monumento Cervantes, Don Quixote Statue, Plaza de Cibeles, Cibeles Fountain, Calle de Alcalá, Alcalá Gate, Paseo de la Castellana, Plaza de Colon, Gran Vía and Santiago Bernabeu Stadium.
- **Royal Palace** (Include Entrance): Home to the Kings of Spain and it is open to the public now. Though it is no longer the royal's family home, it continues to be their official residences

格拉纳达 (420 公里) 🚗 马德里 (早/晚餐)

- 马德里: 西班牙的首都和最大的城市。
- 马德里市区游: 游览马约尔广场、太阳门广场、西班牙广场、塞万提斯纪念碑、堂吉珂德雕像、西贝莱斯广场、大地女神喷泉、阿尔卡拉街、阿尔卡拉门、卡斯提亚大道、哥伦布广场、格兰大道和伯纳乌球场。
- **皇家宫殿** (含门票): 这座皇家宫殿是曾经的西班牙国王的旧宅, 如今已开放给游客来参观。虽然这座宫殿不再是王室的宅, 它仍然是他们的官方的官邸。

Day 06 Madrid (2:30 hours) 🚗 Barcelona (B/D)

- Barcelona: A Catalonia city and second largest city in Spain.
- Sightseeing tour of Barcelona to see the symbolic **Sagrada Familia Cathedral** (Include Entrance), **Park Guell** (Include Entrance), Montjuic Park, Gothic Quarter, Placa de Catalunya, Boqueria Market and Placa de Sant Jaume.

马德里 (2:30 小时) 🚗 巴塞罗那 (早/晚餐)

- 巴塞罗那: 西班牙的第二大城市。
- 巴塞罗那市区游: 游览地标**神圣家族教堂** (含门票)、**奎尔公园** (含门票)、蒙特惠奇山、哥特区、加泰罗尼亚广场、波盖利亚市场和圣若梅广场。

Day 07 Barcelona (65km) 🚗 Montserrat (60km) 🚗 Barcelona (B/D)

- Excursion to Montserrat, a jagged mountain near Barcelona which hosts the Virgin of Montserrat sanctuary via picturesque little village. Then take a **Funicular Ride** go up the Montserrat mountain to the **Monastery** (Include Entrance).
- Enjoy shopping at the famous **Las Ramblas** pedestrian street with all the local goods.

巴塞罗那 (65 公里) 🚗 蒙特塞拉特 (60 公里) 🚗 巴塞罗那 (早/晚餐)

- 前往蒙特塞拉特位于巴塞罗那西北部。云雾缭绕的蒙特塞拉特山上处处可见裸露的层层圆筒形巨岩，那是饱受风雨岁月侵蚀的痕迹。据说高迪当时就是看到这里山峦的美妙轮廓后得到了修建圣家赎罪教堂上尖塔的灵感。乘坐**齿轮火车**登上山观赏蒙特塞拉特美丽的景色同时参观**蒙特塞拉特修道院** (含门票)。
- 乘车前往**兰布拉步行街**享受购物乐趣在！

Day 08 Barcelona (65km) → Dubai → Kuala Lumpur (B)

- Time to bid farewell to these exciting destinations and bring home wonderful memories of the Spain and Portugal!

巴塞罗那 (65 公里) → 杜拜 → 吉隆坡 (早餐)

- 是时候告别这些令人怀念的目的地，把西班牙和葡萄牙最美好的回忆带回家！

Day 09 Arrive Kuala Lumpur

抵达吉隆坡

Disclaimer / 免责声明：

1. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
我们有权改变顺序或更改，修正或改变行程，如果有必要，恕不另行通知。
2. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.
所有航班及酒店乃暂定性，最终确认将随后通知。
3. Sights-seeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.
行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。